

海港城飲食及購物優惠

Special Privileges from Harbour City

憑此券於海港城海運大廈地下詢問處可換領海港城飲食及購物貴賓卡一份，讓您尊享多項優惠。

This coupon entitles you to redeem a Harbour City Shopping & Dining Privilege Card at Information Counter on G/F Ocean Terminal to enjoy special privileges at Harbour City!



九龍尖沙咀廣東道3-27號

尖沙咀地鐵站A1出口，沿海防道步行約5分鐘至海港城；或於中環或灣仔乘搭天星小輪到尖沙咀

3 - 27 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tsim Sha Tsui MTR Station exit A1, walk along Haiphong Road for five minutes to Harbour City, or take the Star Ferry from Central or Wan Chai to Tsim Sha Tsui



換領詳情 Redemption details:

地點 Location: 海港城海運大廈地下詢問處 (近商店OTG04 — Panash Bakery & Café)

Information Counter, G/F, Ocean Terminal, Harbour City

(Near shop OTG04 — Panash Bakery & Café)

日期 Date: 01.04.2013 — 31.3.2014

時間 Time: 11:00 — 19:00 (每天/Daily)

條款及細則 Terms & Conditions:

1. 此換領券有效期至2014年3月31日。

This coupon is valid from now until 31 March 2014.

2. 優惠卡或贈品只限訪港旅客享用，商場職員/店員可能要求您出示旅遊證件以作證明。

Privilege Card /Free Gift are for bona fide visitors to Hong Kong who may be asked to show his/her passport.

3. 如有爭議，海港城及參與商戶保留最終決定權。

Harbour City Estates Limited and participating tenants have the right of final decision in the event of any dispute.

4. 出示此優惠券正本或電子版本，以享有優惠。

The original coupon or digital coupon must be presented to redeem the offer.